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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lehetőség van arra, hogy a veszprémi 
önkormányzat által a helyi tömegközlekedési szolgáltatás biztosítására alapított V-Busz Kft. 
elektromos buszokkal korszerűsíthesse szolgáltatását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  klímapolitika  szempontjából  a  közlekedés  az  egyik  legkritikusabb  szektor,  amelyben
folyamatosan  nő  az  energiakereslet  és  az  ehhez  kapcsolódó  üvegház  hatású  gázkibocsátás.  A
kormány erre tekintettel 2019 júliusában bejelentette, hogy a nemzeti buszstratégia keretében 35,9
milliárd forint támogatást biztosít a következő tíz évben környezetbarát, döntően elektromos buszok
beszerzéséhez  a  25 ezer  lakosnál  nagyobb településeken,  és  az érdeklődő települések  ebben az
évben  mintaprogram keretében  elektromos  buszokat  kapnak  használatra,  amelyek  működési  és
töltési tapasztalati alapján megindulhat a buszok cseréje.

A  buszok  beszerzéséhez  szükséges  források  finanszírozási  elősegítéséhez  az  ITM  keresi  a
lehetőségeket.

Tekintettel  a  1629/2018.  (XI.  29.)  Korm.  határozatban  foglaltakra,  Magyarország  Alaptörvénye
(2011.  április  25.)  7.  cikkében biztosított  jogommal élve az egyes házszabályi  rendelkezésekről
szóló  10/2014.  (II.  24.)  OGY  határozat  124.  §  (1)  bekezdése  alapján  kérdezem,  hogy
-  Milyen  lehetőség  van  arra,  hogy  a  veszprémi  önkormányzat  által  a  helyi  tömegközlekedési
szolgáltatás  biztosítására  alapított  V-Busz  Kft.  elektromos  buszokkal  korszerűsíthesse
szolgáltatását?
-  Mit  kell  tennie  a  veszprémi  önkormányzatnak azért,  hogy az  ez  évi  mintaprogram keretében
elektromos  buszokat  kapjon  használatra?



-  Mikorra  készül  el  a  buszok  beszerzéséhez  szükséges  finanszírozási  forrás  elősegítését  segítő
program?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. augusztus 29.

Mesterházy Attila
országgyűlési képviselő
MSZP
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